
 آرمان ملی: گفته می شود آناستازی گزینه اصلی هدایت 
تیم ملی والیبال کشورمان است که در رقابت های اخیر با 

هدایت عطایی نتایج آنچنانی کسب نکرده بود. 
  شروع شکست ها 

تیم ملی والیبال ایران در رقابت های قهرمانی آسیا مقابل 
ژاپن شکست خورد و نایب قهرمان شد. نتیجه ای که مورد 
قبول مردم قرار نگرفت و منجر به انتقادهای زیادی به کادر 
فنی تیم ملی شد. هم چنین موضوع برکناری بهروز عطایی بار 
دیگر از سوی بسیاری از هواداران والیبال مطرح شد. در ادامه 
با خط خوردن میلاد عبادی پور در جدیدترین لیست تیم ملی 
والیبال برای بازی های آسیایی و انتخابی المپیک و واکنش این 

بازیکن، شایعه چنددستگی بین تیم ملی قوت گرفت. 
  استعفا

چهارشنبه هفته گذشته بود که هرروز عطایی سرمربی 
تیم ملی والیبال ایران پس از نتایج ضعیف تیم ملی در مسابقات 
انتخابی المپیک از سمت خود استعفا داد. فدراسیون والیبال 
ضمن انتشار خبر استعفای عطایی نوشت: بهروز عطایی 
سرمربی تیم ملی والیبال ایران از تابستان سال ۱۴۰۰ کار 
خود را با قهرمانی در مسابقات مردان آسیا آغاز کرد و در لیگ 
ملت های والیبال ۲۰۲۲ تیم ایران با هدایت وی به مرحله 
نهایی صعود کرد. تیم  ملی والیبال ایران در ادامه حضور او 
بر روی نیمکت، در رقابت های قهرمانی جهان سیزدهم 
شد، در لیگ ملت های ۲۰۲۳ به عنوان دوازدهم رسید و در 
مسابقات قهرمانی مردان آسیا به میزبانی ارومیه به مقام نایب 
قهرمانی دست یافت. تیم ملی والیبال ایران با هدایت عطایی در 
بازی های آسیایی هانگژو به مدال طلا و مقام قهرمانی رسید و 
سپس راهی برزیل شد تا در رقابت های گروه نخست انتخابی 
المپیک پاریس شرکت کند. مردان والیبال ایران پس از دو 
ناکامی مقابل آلمان و اوکراین موفق به شکست قطر شدند 
و بهروز عطایی پس از شکست تیم ملی والیبال ایران مقابل 
جمهوری چک، استعفای خود را تقدیم رئیس فدراسیون 

والیبال کرد. 
  عذرخواهی فدراسیون 

رئیس فدراسیون والیبال با پذیرش مسئولیت شکست های 
تیم ملی والیبال در مسابقات انتخابی المپیک پاریس، وعده 
جذب یک مربی تراز اول خارجی برای هدایت تیم ملی داد. 
تیم ملی والیبال ایران با ۶ شکست و تنها یک پیروزی به کار 
خود در رقابت های انتخابی المپیک پایان داد. محمدرضا 
داورزنی رئیس فدراسیون والیبال پس از پایان مسابقات 

گفت: متاسفانه نتایج انتخابی المپیک در 
خور نام و جایگاه والیبال ایران نبود و با وجود 
اینکه معتقدم همه بازیکنان و کادر فنی تمام 
تلاش خود را به کار بستند، اما متاسفانه در 
رده بندی جهانی هم سقوط چند پله ای 
داشتیم تا جایی که اکنون صعود تیم به 
المپیک ۲۰۲۴ به خطر افتاده و نتایج 

تحسین برانگیز تیم های نوجوانان، جوانان 
در جهان و زیر ۱۶ ساله های ایران در آسیا در 

سایه این ناکامی ها کمرنگ شده است. البته باید 
قبول کنیم که والیبال در قیاس با اکثر قریب به اتفاق 

رشته های ورزشی کشورمان در کلاسی بالاتر و جهانی حضور 
و رقابت دارد و انتظارات مردم نیز از تیم ملی والیبال به مراتب 
بالاتر از سایر رشته هاست. او در ادامه بیان کرد: مردم مطمئن 
باشند که هم فدراسیون و هم بازیکنان و کادر فنی تیم ملی 
تمام تلاش خود را برای موفقیت تیم ملی به کار بستند، اما 
به عنوان رئیس فدراسیون والیبال مسئولیت شکست این 
استراتژی در سطح جهانی را می پذیرم و از مردم عزیز کشورم 
بابت این نتایج عذرخواهی می کنم. قول می دهم که مجموعه 
فدراسیون والیبال در راستای حرکت به سوی آرمان خود 
یعنی سکوی المپیک با بهره جستن از یک مربی خارجی تراز 
اول دنیا و جذب تمامی پتانسیل های موجود والیبال ایران، 
پرقدرت تر از همیشه در مسابقات لیگ ملت ها حاضر شود و 
با کسب نتایج درخشان ضمن شاد کردن دل مردم، جواز 
حضور در المپیک ۲۰۲۴ پاریس را کسب کند و بهتر از دو 
دوره قبل در بازی های المپیک حاضر شود و رویای سکوی 
المپیک را نزدیک تر از همیشه در پیش چشمان خود ببیند. 
داورزنی در مورد انتخاب عطایی به عنوان سرمربی تیم ملی 
والیبال نیز گفت: پس از پایان المپیک ۲۰۲۰ با نظر کمیته 
فنی و پیشکسوتان عزیز والیبال به یک کادر فنی مجرب 
اعتماد کرده و بر اساس سوابق و موفقیت های گذشته، یکی 
از بهترین مربیان ایرانی را به عنوان سرمربی تیم ملی والیبال 
کشورمان انتخاب کردیم. سعی کردیم تمامی برنامه ها و 
خواسته های کادر فنی را به مرحله اجرا در آوریم. او به نتایج 
ضعیف تیم ملی در لیگ ملت های ۲۰۲۳ و قهرمانی آسیا اشاره 
و بیان کرد: تیم ملی مطابق با برنامه ها و خواسته های کادر 
فنی در لیگ ملت ها شرکت کرد که در دو هفته اول نتایج 
خوبی نگرفت و در هفته سوم نیز به دلیل مشکلات صدور 
ویزای آمریکا در غیاب چند بازیکن اصلی و سرمربی تیم، 
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گفت وگو

سرمربی سابق تیم ملی والیبال ایتالیا جانشین عطایی می شود؟

آناستازیآناستازی روی نیمکت ایران؟! روی نیمکت ایران؟!

  کوتاه 
فارس: محمد برزگر در خصوص شرایط تیم پرسپولیس بعد 
از برد مقابل گل گهر سیرجان اظهار داشت: بعد از بازی خوبی که 
پرسپولیس مقابل الدحیل انجام داد که یک بازی کاملا تاکتیکی 
بود این تیم با شرایط روحی خوبی به مصاف گل گهر آمد. گل گهر 
واقعا یکی از بهترین تیم های ایران است و خوشبختانه پرسپولیس 
موفق شد این تیم را شکست دهد. البته حضور هواداران هم کاملًا 
به چشم می آمد و آنها در این برد کمک حال تیم بودند. انتظار ما از 
پرسپولیس برد در این بازی بود که خوشبختانه این نتیجه به دست 
آمد و امیدوارم در ادامه پرسپولیس بتواند راه خوب خود را ادامه 
دهد. برزگر درباره مصدومیت های متوالی بازیکنان پرسپولیس 
و اینکه علت آن چیست، گفت: به نظر من همه چیز به شیوه 
بدنسازی پیش از فصل مربوط است. بازیکنان پایه زندگی حرفه ای 
ندارند و شرایط مالی خوبی هم ندارند که بتوانند تغذیه و زندگی 
حرفه ای برای خود رقم بزنند اما بازیکنان بزرگسال پرسپولیس 
پول حرفه ای می گیرند و باید غذای حرفه ای، استراحت حرفه ای، 
تفریح حرفه ای و... را بلد باشند چون میلیاردها تومان پول 
می گیرند و این وظیفه آنهاست. من قصد نقد کردن کسی را ندارم 
اما وقتی این اتفاقات به صورت مکرر رخ می دهد قطعاً به دلیل 
نوع تمرینات بدنسازی است. وی در پایان افزود: به نظر من با 

موجودیت فعلی، پرسپولیس در لیگ برتر مشکلی ندارد.

بیــن المــلل 
سرمربی اسپانیایی بایرلورکوزن برای جدایی از این تیم با 
مانعی مواجه نخواهد شد اما فقط برای هدایت ۳ تیم خاص! ژابی 
آلونسو در تابستان اخیر با وجود اینکه شایعه شده بود در پایان 
فصل -۲۴ ۲۰۲۳ جانشین کارلو آنچلوتی در رئال مادرید خواهد 
شد، در نهایت تصمیم به تمدید دو ساله قراردادش با باشگاه 
بایرلورکوزن گرفت و خودش را تا پایان ماه ژوئن ۲۰۲۶ به این 
باشگاه آلمانی متعهد کرد. حالا خبر می رسد این مربی اسپانیایی 
در صورت داشتن پیشنهاد از باشگاه های قبلی  خود مانعی برای 
جدایی  از لورکوزن نخواهد داشت. نشریه آلمانی »بیلد« گزارش 
داد؛ ژابی آلونسو با مدیران باشگاه بایرلورکوزن توافق کرده که 
تابستان آینده در صورت دریافت پیشنهاد از یکی از باشگاه های 
قبلی خود یعنی رئال مادرید، بایرن مونیخ و لیورپول؛ بتواند 
این تیم آلمانی را ترک کند. آلونسوی ۴۱ ساله ماه اکتبر ۲۰۲۲ 
بود که در پایان هفته هشتم بوندس لیگا جانشین جرارد سوانه 

در بایرلورکوزن شد و با وجود شروع نه چندان 
خوبش در این تیم، در نهایت با این تیم تا 
آستانه کسب سهمیه لیگ قهرمانان اروپا 
پیش رفت، اما سرانجام با به پایان بردن فصل 
در رده ششم جدول، به کسب سهمیه لیگ 
اروپا رضایت دادند. تیم تحت هدایت هافبک 

پیشین تیم های رئال مادرید، بایرن مونیخ 
و لیورپول فصل جدید را هم عالی 

شروع کرده و در حال حاضر 
با کسب ۱9 امتیاز از هفت 

بازی اول خود، صدرنشین 
بوندس لیگای آلمان است. 

فرصت دوباره به تیم بسکتبال  
شهرداری گرگان

تسنیم: سازمان لیگ فدراسیون بسکتبال 
در جلسه خود به تیم شهرداری گرگان تا روز 
شنبه فرصت داد تا برای شرکت در لیگ برتر 
اعلام آمادگی  کند. در مورد حضور تیم شهرداری 
گرگان در لیگ برتر بسکتبال بانوان جلسه ای به 
همین منظور برگزار شد که در نهایت تا روز شنبه 
به این تیم جهت اعلام آمادگی و شرکت در لیگ 
برتر فرصت داده شد. این تیم که در شهر بسکتبال 
دوست و معروف به پایتخت هواداران بسکتبال 
قرار دارد مدتی دچار چالش شده و به دلیل 
عضویت دو فرد جدید در این باشگاه مخالف حضور 
تیم بانوان شهرداری گرگان هستند. تلاش های 
زیادی برای متقاعد کردن این دو فرد شده و حتی 
به رغم موافقت شهردار فرماندار و استاندار هنوز 
برای شرکت در لیگ نظرشان تغییر نکرده است. 
سازمان لیگ فدراسیون بسکتبال هم به دلیل 
احترام به هواداران علاوه بر مهلت ده روزه ای که 
تمام شد فرصت دوباره ای به آنها داد تا روز شنبه در 
لیگ برتر شرکت کنند. از طرفی شرکت گاز تهران 
هم قرار است تا روز شنبه مدارک خود را تکمیل 
و ثبت نام نهایی را در سامانه انجام دهد. حضور 
یک تیم تهرانی دیگر هم به گوش می رسد که روز 

شنبه مشخص می شود. 

منهای فوتبال 

اخراج سرمربی قهرمان استونی  
پس از تبریک تولد پوتین

سرمربی تیم قهرمان لیگ استونی پس از ابراز 
ارادت به رئیس جمهور روسیه اخراج شد و حالا 
درخواست کمک از این کشور را دارد. ولادیمیر 
یووانوویچ، سرمربی صربستانی باشگاه سمسراهای 
استونی به دلیل تبریک تولد ولادیمیر پوتین 
)رئیس جمهور روسیه( اخراج شد. یووانوویچ در 
پیامش خطاب به پوتین نوشت: برای من اکنون 
او بهترین فرد در جهان است. او برای آزادی 
می جنگد. او نه تنها برای روسیه، بلکه برای همه ما 
می جنگد. بسیاری از صرب ها اکنون در دونباس 
در کنار روس ها هستند و کمک می کنند، البته در 
صربستان افرادی هستند که فکر می کنند ناتو 
آینده ماست، آنها کمتر از ۲۰ درصد هستند اما 

هیچ کس به آنها ظلم نمی کند. 

ویــژه 

تیم امید، فوتبال ایران را نابود کرد 

درباره دیدار پرسپولیس و گل گهر سیرجان در هفته هفتم 
لیگ برتر فوتبال، باید بگویم این بازی بار فنی زیادی نداشت. 
درست است پرسپولیس سوار بازی بود، اما در خلق موقعیت، 
زیاد موفق نبود. پرسپولیس یکی، دو فرصت گل در چارچوب 
داشت که فقط یکی وارد دروازه شد. با توجه به اینکه پرسپولیس 
میزبان بود و تماشاگر به ورزشگاه آزادی آمده بود، انتظار 
می رفت گل های بیشتری را در این دیدار ببینیم. پرسپولیس 
باید در بازی های خانگی تهاجمی تر بازی کند و زیاد گل بزند. 
تماشاگری که وقت گذاشته و به ورزشگاه  آمده، دوست دارد 
بازی زیبا، همراه با گل های زیاد ببیند. فدراسیون فوتبال چه 
امکاناتی به داوران داده که انتظار دارد در حد داوران درجه یک 
فیفا قضاوت کنند. داوری فوتبال ایران در حد لیگ های درجه 
۳-۴ دنیاست و در همین حد باید از آن ها انتظار داشته باشیم. 
در تمام دیدار های لیگ برتر قضاوت ها ضعیف است و باید 
تجهیزات روز دنیا را در اختیار داوران قرار دهند. فدراسیون 
فوتبال، بازیکنان و مربیان را به خاطر مصاحبه ها جریمه می کند 
و این پول را می تواند در خرید امکانات برای داوران هزینه 
کند. کارشناس فوتبال در خصوص کیفیت تصاویر تلویزیونی 
بازی های لیگ برتر، عنوان کرد: تصویربرداری امسال لیگ 
برتر در شهرستان ها همانند ۲۰ سال قبل است و حتی الان هم 
آنالیزو رهای تیم ها دچار مشکل  می شوند. در بعضی از اوقات 
بازی؛ خط کشی زمین، نقطه پنالتی، شش قدم، خط دروازه 
و حتی گاهی توپ هم مشخص نیست. واقعاً چرا تفکری برای 
پیشرفت و حرکت رو جلو برای تصویربرداری وجود ندارد؟ 
همه جای دنیا با فیفا دی لیگ شان را تعطیل می کنند، اما در 
مسابقات شان وقفه نمی افتد؛ ضمن اینکه بدن بازیکنان تراز اول 
دنیا از لحاظ آمادگی جسمانی خیلی جلوتر از بازیکنان ماست. 
چون بازیکنان  ما از شرایط و فضای مسابقه دور هستند، بیشتر 
آسیب می بینند. بعد از تعطیلات اگر بازیکن مصدوم نشود، باید 
حداقل ۳ بازی انجام بدهد تا به فرم قبلی خود برسد. دلیل اصلی 
پارگی رباط پای سلمانی به خاطر مسیر های طولانی سفر هایی 
بود که در یک مدت کم انجام داد. اولین علت آسیب دیدگی 
خستگی است. وقتی ابتدای بازی، بازیکن دچار آسیب دیدگی 
می شود، نشان می دهد که بدن توان ندارد. حالا به قول رضا 
درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس؛ آیا برای مصدومیت 
سلمانی کسی پاسخگو است؟ تیم امید چه کمکی به فوتبال 
ایران کرده است؟ تیم امید، فوتبال ایران را نابود کرد، پس بهتر 
است کلًا تیم امیدی نداشته باشیم. این تیم به بدترین شکل 
به روح و روان باشگاه ها آسیب زد. هیچ تفکری پشت تیم امید 
نبود، فنی و تاکتیکی هم بازی نمی کرد؛ برنامه ریزی بلندمدتی 
هم وجود نداشت. هر بار که از انتخابی المپیک حذف می شدیم، 
مسئولان بلافاصله مصاحبه می کردند و می گفتند؛ از حالا باید 

برای ۴ سال آینده برنامه ریزی کنیم. 

محمد مومنی پیشکسوت و عضو سابق 
هیات مدیره استقلال در خصوص برد شاگردان 
نکونام در لیگ برتر و وضعیت مدیریت و 

بدهی های باشگاه صحبت کرد. 
   درباره پیروزی استقلال مقابل مس 

رفسنجان چه نظری دارید؟
 با وجود اینکه ۴۰ روز از آخرین بازی رسمی  
استقلال می گذشت، اما جواد نکونام با مدیریت 
و تدبیرش توانست به نحو احسن از نیرو ها و 
داشته هایش استفاده کند و بازیکنان مس را 
وادار به اشتباه کند. نام استقلال روی مس 
رفسنجان سنگینی می کرد و باعث شد تا این 
تیم موقعیت های متعددی به استقلال بدهد. در 
نهایت آبی پوشان در رفسنجان به ۳ امتیاز مهم و 

ارزشمندی دست یافتند. 
  در مورد وقفه های زیاد در مسابقات 

لیگ برتر، چه نظری دارید؟
 موقعی که بازیکنان به یک هارمونی تاکتیکی 
در اجرای حرکات تیمی می رسند و به یک باره 
رقابت ها متوقف می شود، به طور حتم هماهنگی 
تیمی نیز ضعیف خواهد شد. بعد از اینکه دوباره 
مسابقات آغاز می شود سرمربی باید مجدداً 
بازیکنان را به هماهنگی تیمی برساند. این 
تعطیلات به تیم ها و بازیکنان ضربه می زند و 
وقفه های پیاپی لیگ به نفع هیچ باشگاه و حتی 
تیم ملی فوتبال نیست. چنین الگویی در هیچ 

جای دنیا تعریف نشده است. 
  در مورد هزینه های باشگاه چه نظری 

دارید؟
 وقتی کسی مدیرعامل باشگاهی می شود 
باید خودش سقف بودجه را رعایت کند و 
قرارداد های بالاتر از سقف را از جیب خودش 
پرداخت کند. یعنی مدیرعامل تعهد کند و اگر 
بودجه باشگاهی بالاتر از سقف بودجه بود، باید 
آن  مدیرعامل جریمه شود نه اینکه باشگاه متضرر 
شود. هیات مدیره به مدیرعامل مجوز و ضمانت 
مالی نمی دهد تا پول قرارداد ها از خزانه باشگاه 
پرداخت شود. چون مدیران توان مالی زیادی 
ندارند به همین خاطر سعی می کنند دست به 
عصا حرکت کنند و قوانین و مقررات را بهتر 
اجرا کنند. مدیری ممکن است 9۰۰ میلیارد 
تومان برای تیمش هزینه کند و شاید بتواند از 
یک جایی پولی بیاورد تا تیمی قدرتمند ببندد. 
باشگاه هم با چنین مدیریتی تمایل و توان دارد 
بازیکنان بهتری وارد ایران کند تا به فوتبال مان 
کمک شود. زمانی که فردی مسئولیت ندارد، 
باید همه جوانب را بسنجد و به فکر کسی که کار 
مدیریتی در باشگاه انجام می دهد، باشد. نباید 
افراد ورزشی خودمحور باشند و صحبت های 
غیرکارشناسی بکنند. احتمال دارد علی خطیر 
توانایی های فراوانی داشته باشد، اما باید به او 
نیز حق بدهیم که در بعضی از جا ها نمی تواند 
برخلاف مقررات فوتبال ایران عمل کند و باید 

قوانین را رعایت کند. 

امیرحسین اصلانیان 
 کارشناس فوتبال 

مومنی:  
مدیرعامل باید 
پاسخگوی سقف 

بودجه باشد نه باشگاه

 تیم فوتبال پرسپولیس، تمرین خود را در غیاب 9 بازیکن در ورزشگاه 
شهید کاظمی به انجام رساند.  به گزارش مهر، سرخپوشان ایران پس از یک 
روز استراحت، تمرینات خود را از ساعت ۱۱: ۱۵ دقیقه روز )چهارشنبه( 
در ورزشگاه شهید کاظمی از سر گرفتند. این تمرین در حالی انجام شد 
که در جریان آن 9 بازیکن حضور نداشتند.  سه ملی پوش حاضر در اردوی 
تیم ملی کشورمان، وحدت هنانوف که برای همراهی تیم ملی تاجیکستان 
عازم این کشور شد، وحید امیری، مهدی ترابی، میلاد سرلک و یاسین 
سلمانی مصدومان تیم که در حال حاضر زیر نظر کادر پزشکی برنامه های 

خاص خود را دارند و »گئورگی گولسیانی« که با اجازه از کادر فنی چند 
روزی مرخصی گرفته است، نفرات غایب در این تمرین بودند.  بخش 
نخست تمرین در سالن بدنسازی انجام شد که ۲۰ دقیقه به طول انجامید. 
پس از آن بازیکنان برنامه ای ۶۵ دقیقه ای شامل کار با توپ، پاسکاری کوتاه 
و ترکیب، حمله به دروازه در قالب گروه های دو نفره و فوتبال درون تیمی 
را در زمین چمن ورزشگاه شهید کاظمی به انجام رساندند.  تیم فوتبال 
پرسپولیس خود را برای دیدار هفته ششم لیگ برتر مقابل پیکان آماده 

می کند که روز پنج شنبه ۲۷ مهرماه این بازی برگزار خواهد شد. 

شاید استقلال نتواند در مشهد بازی کند!

 با نظر قلعه نویی در تورنمنت شرق آسیا شرکت می کنیم 

رئیس اداره کل ورزش و جوانان استان 
خراسان رضوی گفت: درست است که خطیر 
برای حضور استقلال در مشهد به بنده نامه 
زده اند، اما من به تنهایی نمی توانم در این باره 
تصمیم گیری کنم. علیرضا تاج فیروز، مدیرکل 
ورزش و جوانان استان خراسان رضوی در 
گفت وگو با ایسنا، درباره اظهارات علی خطیر 
مدیرعامل باشگاه استقلال مبنی بر اینکه قرار 
است بازی های این تیم در مشهد مقدس  برگرار 
شود اظهار کرد: باشگاه استقلال به ما در این باره 

نامه زد و حتی تلفنی هم با هم حرف زدیم. او 
درباره اینکه آیا قرار است بازی های استقلال در 
ورزشگاه امام رضا برگزار شود؟ گفت: ورزشگاه 
امام رضا به چند جهت اصلی نمی تواند میزبان 
بازی های استقلال باشد زیرا در مرکز شهر قرار 
دارد و آنجا در زمان برگزاری بازی اوج ترافیک 
است و حداقل نصف روز بار ترافیکی زیادی را 
به وجود می آورد و این باعث گله مندی عامه 
مردم خواهد شد. باید قبول کنیم این ورزشگاه 
ظرفیت برگزاری بازی های بزرگ را ندارد و 

بعید می دانم مدیران شورای تامین استان با این 
موضوع موافقت کنند. رئیس اداره کل ورزش 
و جوانان استان خراسان رضوی افزود: درست 
است که ایشان به بنده نامه زده اند اما من به 
تنهایی نمی توانم در این باره تصمیم گیری کنم. 
مدیران استان و آستان قدس باید در این باره نظر 
بدهند، اما ورزشگاه ثامن الائمه می تواند در صورت 
موافقت مسئولان میزبان استقلال شود. تاج فیروز 
بیان کرد: آقای خطیر بد عهدی کرد. من به ایشان 
گفتم تا زمانی که این مساله را با مسئولان استان 

قدس مطرح نکردیم شما این مساله را مطرح 
نکنید. ما هنوز این مساله را عنوان هم نکرده ایم 
تا درباره آن تصمیم گیری شود. او درباره اینکه آیا 
در صورت توافق برای حضور استقلال در مشهد 
امکان حضور بانوان هم در ورزشگاه فراهم خواهد 
شد یا خیر گفت: طبق ضوابط AFC و فیفا حضور 
بانوان یک سری ضوابط دارد و باید شرایط برای 
حضور بانوان فراهم شود اما واقعا در هیچ کدام 
از دو ورزشگاه امام رضا )ع( و ثامن الائمه فراهم 

نیست. ما زیرساخت لازم را در این باره نداریم. 

مهدی محمدنبی نایب رئیس اول فدراسیون فوتبال گفت: 
امیدوارم برای جام ملت های آسیا در زمینی تمرین کنیم که در 

جام جهانی در اختیار تیم ملی بود. 
  تقویم 

 مهدی محمدنبی در حاشیه سفر تیم ملی فوتبال کشورمان 
به اردن برای شرکت در تورنمنت چهارجانبه این کشور اظهار 
داشت: ما تقویم تیم  ملی را با توجه به فیفادی، بررسی های انجام 
شده و تأیید سرمربی تیم ملی برنامه ریزی کرده ایم. در این 
تورنمنت )مسابقات اردن(، تیم ملی قطر حضور دارد که یکی از 
تیم هایی است که برای جام ملت های آسیا انگیزه دارد و میزبان 
مسابقات نیز هست. اردنی ها نیز قاعدتاً برنامه ریزی های  خودشان 

را دارند و عراق هم تیم ملی خوبی دارد. 
  کمپ قطر 

وی در مورد بازدید از کمپ تیم ملی در قطر افزود: یکی از 
دلایل حضورمان در قطر، شرکت در وُرک شاپ آموزشی بود 
که برای کادر فنی تیم های ملی مختلف در نظر گرفته شده بود. 
این برنامه آموزشی برای تمامی تیم های شرکت کننده در جام 
ملت های آسیا تدارک دیده شده بود. برخی موضوعاتی که مطرح 
شد، جدید بود و در دوره های قبلی مطرح نشده بود. یک روز دیگر 
از حضورمان در قطر به بازدید از محل برگزاری مسابقات، محل 
تمرین و هتل اسکان تیم ملی اختصاص پیدا کرد. مواردی از سوی 
سرمربی تیم ملی مطرح شد که موضوع را به مسئولان برگزاری 
مسابقات انتقال دادیم و امیدواریم نقطه ضعف ها در فاصله 
برگزاری بازی های جام ملت های آسیا برطرف شود. نایب رئیس 
اول فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: کمپ الریان قطر پنج 
زمین تمرینی دارد. زمینی که برای جام جهانی استفاده کردیم 
در اختیار باشگاه الریان قرار دارد. خواسته مان این بود که همان 

زمین تمرین را داشته باشیم. سایر زمین ها نیز عالی هستند و 
مشکلی نداریم، اما زمینی که قرار بود به تیم ملی اختصاص دهند، 
محوطه اش باز بود و کنار خیابان اصلی قرار دارد، به همین دلیل 
تقاضا کردیم به زمین قبلی برگردیم. درست است که زمینی که 
اختصاص داده اند، محصور است ولی می تواند با توجه به نزدیک 

بودن به خیابان اصلی تمرکز بازیکنان را از بین ببرد. 
  انتخابات هیات تهران 

نبی راجع به برگزاری انتخابات هیات فوتبال استان تهران و 
تحت الشعاع قرار دادن انتخابات آینده فدراسیون فوتبال گفت: 
باید از دکتر براتی تشکر کنم که انتخابات را به خوبی برگزار 
کرد. انتخابات آزادی بود و برخی افراد به سود نفراتی دیگر 
کناره گیری کردند و در نهایت میرشاد ماجدی انتخاب شد. 
مجمع فدراسیون فوتبال نزدیک به نود و خورده ای نفر است. 
اعضای مجمع مستقل هستند و رقابت در مجمع نیز مشخص 
است. ما ۳۲ هیات به همراه سازمان منطقه آزاد کیش داریم. 
طبیعی است این ۳۲ هیات بخشی از مجمع را به همراه باشگاه ها 
و دیگر ارکان را تشکیل می دهند. مسیری که برای سال بعد 
ترسیم می شود، برای کسانی که می خواهند در مجمع حضور 

پیدا کنند، باز خواهد بود. 
   تورنمنتی با حضور کشورهای شرق آسیا

وی در واکنش به حضور تیم ملی در تورنمنتی با حضور 
کشورهای شرق آسیا پیش از شروع جام ملت های آسیا گفت: 
اگر تیم های قدرتمندی شرکت کنند، تورنمنت خوبی خواهد 
بود. با توجه به فاصله ۱۰، ۱۵ روز تا شروع جام ملت های آسیا، 
پس از اینکه مشخص شد چه تیم هایی شرکت می کنند، موضوع 
را با امیر قلعه نویی مطرح می کنیم و سپس نظر نهایی را اعلام 

خواهیم کرد. 

خوب ظاهر نشد. هرچند فریز شدن امتیازهای ایران در رنکینگ 
جهانی کمی مرهم بود. داورزنی ادامه داد: پس از برگزاری جلسه 
کمیته فنی با اکثریت نظرات به این نتیجه رسیدیم که با توجه به 
محدودیت های زمانی و قوانین بازی های آسیایی، اقدام به تقویت 
کادر فنی کنیم که متاسفانه در آن برهه زمانی با هیچ گزینه ی 
خارجی مناسبی به توافق نرسیدیم و پس از نایب قهرمانی 
در مسابقات مردان آسیا در ارومیه، به دلیل محدودیت لانگ 
لیست بازی های آسیایی که از سال گذشته ارسال شده بود 
نمی توانستیم تغییری در کادر فنی دهیم و لذا تمام قد از کادر 

فنی تیم ملی حمایت کردیم. 
  مذاکره 

یک پایگاه اینترنتی ایتالیایی سرمربی پیشین تیم ملی 
والیبال این کشور را جزو گزینه های احتمالی هدایت تیم ملی 
والیبال ایران نام برد. پایگاه خبری »اسپورت پیاچنزا«ی ایتالیا 
با اشاره به اظهارات اخیر محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون 
والیبال ایران، آندره آ آناستازی را یکی از گزینه های اصلی هدایت 
تیم ملی والیبال ایران دانست و از تماس صورت گرفته با مرد ۶۳ 
ساله ایتالیایی برای جانشینی بهروز عطایی خبر داد. اسپورت 
پیاچنزا نوشته است: شایعه استخدام آناستازی از مدتی پیش 
شنیده می شد اما اکنون تماس با او برای ارائه پیشنهاد قراردادی 
۴ ساله هم تأیید شده است. مقامات فدراسیون والیبال ایران بعد 
از استعفای بهروز عطایی، بررسی  خود درباره شرایط تعدادی از 
بهترین سرمربیان جهان را آغاز کرده اند که این لیست شامل 
آنتیگا، آلکنو، توتولو، آناستازی و استویچف می شود. آناستازی 
در حال به عنوان گزینه هدایت تیم ملی والیبال ایران معرفی 
شده است که به تازگی هدایت تیم والیبال پیاچنزا را قبول کرده 
و با این باشگاه قراردادی یک ساله بسته است. او علاوه بر ایتالیا، 
سابقه هدایت تیم های ملی اسپانیا، لهستان و بلژیک را هم دارد. 

نبی: امیدوارم در قطر به همان زمین تمرین قبلی برگردیم 

غیبت
 ۹ بازیکن 
در تمرین 
پرسپولیس


